
Новица Антић: Као грађанин никада нећу бојкотовати изборе, залажем се да излазак на изборе буде обавеза, а не само бирачко право
субота, 24 август 2019 08:04

 Председник Војног синдиката Новица Антић рекао је у својој краткој изјави за
коментарпресс.нет да он као грађанин никада неће бојкотовати изборе и да се залаже
да излазак на изборе буде обавеза, а не само бирачко право.

  – Залажем се да излазак на изборе буде обавеза, која ће се прекршајно кажњавати у
случају да грађани ову обавезу не испуне. Грађани имају право, а и довољно разлога да
буду љути на политичаре и политичке странке. То могу да искажу на изборима.
Једноставно прецртају листић. Зар то није снажна порука политичарима – рекао је
Новица Антић, преноси коментарпресс.нет

  

Он оцењује да на политичкој сцени није никад био бољи тренутак за нове људе.

  

– Време је за нове људе на политичкој сцени. Мислим да никад није био бољи тренутак
за нове људе у политичкој борби – каже Новица Антић И додаје да постоји могућност да
ће оформити групу грађана с којом ће учествовати на предстојећим изборима и на
републичком и на локалним нивоима.

  

– Ако ме не врате на посао, постоји могућност да са својом групом грађана изађем на
изборе, јер радници, сељаци и војни ветерани треба да имају неког ко ће их заступати у
парламенту – закључује Новица Антић.
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(Данас)
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